
MARKO SLADOLJEV:  

- Hvala.  

Poštovani gradonačelniče, dakle imam pitanje u vezi asistenata i pomoćnika u nastavi, 

dakle da još jednom obrazložite zašto ste odbili naš prijedlog da se asistentima u nastavi diže 

naknada za 40 kuna s obzirom na težak položaj u kojem se oni nalaze.  

Dakle to nije velika skupina ljudi al' ja moram reći da ću se ja u svom političkom radu 

nastojat boriti i nastaviti boriti za njih i ne samo u ovom rebalansu proračuna nego u sljedećem 

proračunu. To su ljudi koji od 0 do 24 rade s tom djecom i ne mogu živjeti od tih 2,5 do 3 tisuće 

kuna koje dobivaju za taj posao. To nije posao to je poziv.  

Dakle s obzirom da ste vi nedavno izjavili da 4 milijuna kuna za reklame na tramvaju 

nije neko opterećenje za Grad Zagreb tj. da se odričete tih novaca, a s obzirom da je ovaj naš 

prijedlog u razini otprilike tih novaca, oko 4,5 milijuna kuna.  

I  da ste rekli da reklame na tramvajima nisu baš lijepi pogled ja mogu vam isto tako reći da 

nije baš lijepi pogled kada asistent odlazi od svog djeteta kojem je zapravo pomoć jer su to 

traume dakle za tu djecu a za taj novac on ne može ostati raditi.  

Dakle mi ćemo inzistirat na ovom pitanju ne samo na ovom rebalansu proračuna nego 

na sljedećem i nećemo odustat od asistenata u nastavi.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dobro zastupniče Sladoljev to kad kažete vi se bavite time pa nije da se i mi ne bavimo 

time jer inače vaš amandman ne bi prihvatili još prilikom izglasavanja ovog proračuna. Znači 

ja ću ponovit, mi smo ti koji smo našli novac da se satnica za pomoćnike u nastavi digne s 25 

na 30 kuna. Mi smo ti koji smo povećali broj pomoćnika u nastavi kojih nikad nije bilo ovoliko 

koliko ih sada ima u Gradu Zagrebu. Znači u Gradu Zagrebu trenutno ima 1088 pomoćnika u 

nastavi. Preko tisuću pomoćnika u nastavi i digli smo im satnicu s 25 na 30 kuna.  

I kad kažete u sljedećem rebalansu, nema sljedećeg rebalansa. Ovo je rebalans za ovu 

godinu a u očitovanju na vaš amandman sam rekao da ćemo razmotriti da se digne dalje satnica 

u sljedećoj godini kada ćemo slagati proračun za sljedeću godinu. Samo je to odgovor.  

Što se tiče 4 milijuna kuna ZET-a ne bi to uspoređivao jer 4 milijuna kuna je opet ZET 

napravio uštede na čišćenju, znači sada u novoj javnoj nabavi sa specifikacijama su napravljene 

uštede na čišćenju tramvaja i autobusa u smislu da su za istu uslugu dobivene jeftinije cijene 

tako da tih 4 milijuna kuna će se nivelirati na razini ZET-a a mislim da, vjerujem da podržavate 

ovu odluku da nemamo ovakve, ovako oblijepljene tramvaje i autobuse kako smo imali zadnjih 

dana i zadnjih mjeseci.  

Znači još jednom ću ponovit, da, digli smo zato što nam je to bitno, da, povećali smo 

broj, da, povećali smo i iznos iz Europskog socijalnog fonda koji povlačimo za financiranje 

pomoćnika u nastavi, da, smatram da bi ljudi trebali zaposleni biti cijelu godinu što nisu zbog 

zakonskog okvira na koji mi ne možemo utjecat i da, otvoreni smo za razgovore da se vidi da 

im se i dalje digne satnica u sljedećoj godini proračunskoj.   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje je zatražio zastupnik. Izvolite gospodine Sladoljev.  

 

MARKO SLADOLJEV:  

- Evo neću trebati zapravo dodatno objašnjenje, dakle želim prepustiti mjesto da 

gospodin Petek i gospodin Dobrović isto postave pitanje.  

 


